
 Amendement 

Onderwerp: Begroting 2022 en meerjarenraming 2023-2025   

De raad van de gemeente Zwijndrecht in vergadering bijeen op: 9 november 2021

Ondergetekende(n) stelt/ stellen het volgende amendement voor: 

De op pagina 10 vermelde tekst “Als de ambitie groter is, dan kan in de volgende periode 
een verkenning naar de kansen van het buitengebied uitkomst bieden.” te schrappen.

Toelichting: 

• Tijdens de bespreking op 14 mei 2019 van de “Woonvisiebouwstrategie Zwijndrecht 
2019-2031. In bijlage 1 behorende bij de “Woningbouwstrategie Zwijndrecht” staat over 
het buitengebied beschreven “Hiervoor moet ‘buiten de kaders’ worden getreden en 
gekeken worden naar locaties in het buitengebied of naar transformatie van 
bedrijventerreinen. De vraag hoe dit in te vullen, komt op een later moment aan de 
orde”.

Verderop staat beschreven 
“Bij de nieuwbouwplannen in de koopsector zorgen we voor voldoende aanbod in het 
duurdere segment (>€300.000) Uitvoering van de hier beschreven woningbouwstrategie 
zal ertoe leiden dat het aandeel duurdere koopwoningen in de Zwijndrechtse voorraad 
in elk geval toeneemt van 15% naar 20%. Dit aandeel kan verder worden verhoogd als 
de plancapaciteit kan worden vergroot door aanwijzing van nieuwe woningbouwlocaties 
in het buitengebied en/of op te transformeren bedrijventerreinen.”  

• Tijdens de behandeling van de woonvisie in de raad van 14-5-2019 heeft D66 met steun 
van andere partijen CU-SGP, PVDA, SP, ZPP en VVD welke laatste deze steun later 
teruggenomen heeft, het amendement “Buitengebied” ingediend. Dit amendent spreekt 
zich uit dat wij tot 2031, het einde van de periode van de waar de woonvisie over gaat 
om. Het amendement vraagt om de volgende wijzigingen: 

o  Dat er een verkenning uitgevoerd gaat worden naar locaties voor de bouw 
van 2.700 extra woningen, zonder aantasting van het buitengebied.’

o  Dat betekent, dat we in totaal 4.900 woningen bij willen bouwen tot 2031, 
zonder dat het buitengebied wordt aangetast.’

Dit amendement is destijds niet door ABZ, waar we nu veel spijt van hebben, 
ondersteund omdat we enerzijds in het raadprogramma staat “We bouwen niet in het 
buitengebied. Dit gebied bestemmen we voor natuurontwikkeling en recreatie.” 

Wij, ABZ, heeft toen te veel vertrouwd op ons raadsprogramma zo blijkt vandaag en 
eerder dit jaar. Wij wilden ons toen niet vastleggen voor de periode daarna. Wat ons 
betreft bepaal je telkens bij de verkiezingen wat je de komende 4 jaar gaat doen met dit 
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gebied. Dat betekent dat wij vandaag in documenten geen uitspraken willen zien zoals 
deze nu op pagina 10 van de begroting staat. Dat is aan een volgende raad, 
raadprogramma en/of verkiezingen. 

En gaat over tot de orde van de dag.
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